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Locatie: Golfhuis Hitland restaurant De Hit Datum vergadering: 20 maart 2025 
 
Organisator: Werkgroep Hitland Aanvang vergadering: 19:00 uur 
 
Voorzitter: A. Knol  Sluiting vergadering: 20:30 uur 
 
Notulist: M. Ruytenberg  
 
Aanwezig: Anneke Knol, Martin Ruytenberg, Marijke Roggeveen, Hans Zeeman, Alex Wijnhold, 

Jos Schmets 
 
Gasten/nieuwe leden:  
 
Afwezig:  Kees Breeman en Machiel van der Vlis met kennisgeving 
 
Ingekomen stukken:   
 

Verslag 
 

 
 
1. Opening en mededelingen / ingekomen stukken 

• Opzegging lidmaatschap van twee leden: Kees Breeman en Machiel van der Vlis (wegens verhuizing). 

• Geen ingekomen stukken. 

2. Verslag van 19 september 2024 

• Geen opmerkingen. 

3. Groenvoorziening gemaal 

• Stand van zaken met betrekking tot het gemaal, met name de groenvoorziening (voedselbos voor dieren, 

aanplant). 

• Er is een groot verschil in het meerjarenplan tussen Capelle en Nieuwerkerk. De kaart in het natuurplan is 

lastig te lezen en bevat weinig benamingen. 

• Besproken wordt of de groenkanten van de dijken ook in het plan kunnen worden opgenomen en of 

belanghebbenden hierbij betrokken kunnen worden. 

• Oplevering van het gemaal is nog onduidelijk; mogelijk valt dit onder het waterschap en niet onder Hitland. 

• Ton Aker weer uitnodigen bij volgende vergadering voor een nadere toelichting. 

• De status van het natuurplan is met Ton Aker besproken. Op 27 maart vindt besluitvorming in het DB 

plaats. 

• Mogelijkheid om houtwallen te plaatsen met gekapt hout? Dit gebeurt en is beleid. 

• Bramen verwijderen? Er is op zich veel weggesnoeid, maar het heeft ook een natuurfunctie voor dieren. 

• In Zuid zijn bramenkanten gesnoeid en wilgen om en om geknot, maar gesnoeide takken blijven lang 

liggen, terwijl in Noord het snoeiafval direct is verwijderd en versnipperd. Wat is de reden dat het in zuid 

lang blijft liggen?  
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• Overhangende takken van niet-gesnoeide knotwilgen zouden ook tegelijk gesnoeid moeten worden omdat 

dit met name fietsers belemmerd. 

4. Hitland Natuurbeheerplan 

• Wat is de stand van zaken over het meerjarenplan "Hitland" en de ingediende suggesties? 

• Anneke heeft namens de werkgroep een brief gestuurd naar het DB en Ton Aker over het concept 

natuurbeheerplan. Ton heeft bij haar aangegeven dat het plan nog wordt aangepast. De aangepaste versie 

ligt nu ter beoordeling bij het DB. 

• Volgens het plan wordt het voedselbos (voor dieren) in Noord groter dan in Zuid. 

• Particuliere landeigenaren moeten worden benaderd om hen bij het plan te betrekken. 

• Advies: Ga in gesprek met de landeigenaren; hun betrokkenheid is een meerwaarde. 

• Voorstel: Ton minimaal één keer per jaar bij de vergadering betrekken. Ton wordt voor de volgende 

vergadering uitgenodigd. 

5. Paden en bruggen 

• Op het Legakkerpad nabij de Klaas Klinkertkade is een brug geplaatst ter vervanging van een oude duiker, 

vermoedelijk vanwege het nieuwe gemaal. 

• Diverse bruggen zijn voorzien van nieuwe brughoofden en houten loopvlakken met groeven en antislip. We 

hopen dat de resterende bruggen snel zullen volgen. 

• Nieuwe paden/verbindingen zijn aangelegd tussen de Klaas Klinkertkade, het Langepad en de 

Blaardorpseweg. 

• Hoe staat het met het pad naar de dijk richting de Zellingen op Noord? Oplevering zou eind 2024 plaats 

gevonden moeten hebben. 

• Wens: schelpenpaden aanvullen met nieuwe schelpen. 

• Knuppelpad in het moerasgebied kan gevaarlijk glad worden. Kunnen er houtsnippers op de paden in het 

moerasgebied worden aangebracht? 

• In noord zijn de oude banken vervangen door nieuwe in de Hitland huisstijl. 

6. Verlichting drivingrange 

• Is de verlichting op de golfbaan nu naar tevredenheid opgelost? Er is nieuwe verlichting aangebracht. 

volgens een rapport van de Omgevingsdienst Midden-Holland (OMDH). 

• Er is een ballen-ophaalrobot die geen baanlicht nodig heeft, waardoor de verlichting dus eerder uit gaat. 

7. Rondvraag 

• Handhavingsverslag Hitland wordt door Anneke naar de leden gestuurd. 

• Dumpingen van afval en lachgascilinders zijn/worden gemeld. 

• Is een bezichtiging van het nieuwe gemaal mogelijk na voltooiing? 

• Betrokken bij belangenvereniging m.b.t. parkeerplaatsen en garageplannen in Hitland. Een bedrijf wil 

parkeerplaatsen en een garage aan de Gravenweg realiseren. Er is een zienswijze ingediend bij de 

gemeente, maar daar is nog geen reactie op gekomen. Artikel hierover in de krant. Gemeente lijkt niet 

afwijzend. Heeft Hitland inspraak? 

De vergadering wordt afgesloten om 20:30 uur. 
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Actiepunten 

 
 

Ad Omschrij
ving 

Notulen Actie Foto 

1. Wandel-/ 
fietspaden 

Kruisingen en kanten van paden worden kapot 
gereden door de zwaar materieel die 
onderhoudswerk verrichten. 
 
Molenwetering nabij Klaas Klinkertkade ernstig 
verzakt waar de kans op valgevaar groot is. 
 
 
 
 
Op de Klaas Klinkertkade ter hoogte van het Dalpad 
staat nog een achtergebleven geleidebaken die 
gebruikt is tijdens het verpompen van 
vijfer/slootwater. 
 
 
 

Paden worden 
op termijn 
vervangen 

 
 
 
 

 
 

 

2. Sloten/ 
oevers/ 
greppels 

Geen opmerkingen   

3. Wegaan-
duiding 

Padnamen zijn in Google Maps niet allemaal 
benoemd. 

De meeste 
zijn door 
Google nu 
toegevoegd. 
Ton Aker 
informeerd bij 
gemeente 

 

4. Driving-
range 

Geen opmerking   
 

5. Honden-
strand 

Geen opmerkingen   

6. Parkeer-
plaats 

Geen opmerkingen   
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7. Algemeen Gevelde bomen Langepad Een bureau is 
bezig met 
plannen. 

 

  
Vergaderschema 2025 Werkgroep Hitland 
Locatie Golfhuis 
 

Donderdag  20 maart 19:00 – 21:00 uur 

Donderdag 18 september 19:00 – 21:00 uur 


